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Canadian Association of Retired Teachers

Motion Tracker 2017-18/ Suivi des résolutions 2017-18
	#
	Resolutions/Résolutions
	Dispo.

	E-1
	
That the terms of reference of the Communication Committee be reaffirmed

Que le mandat du Comité de communication soit réaffirmé.

	Roger

	E-2
	
That the terms of reference of
a) 10.2 Health services and insurance Committee 
b) 10.3 Legislation Committee
c) 10.4 Nominations and Elections Committee
d) 10.5 Pensions and Retirement Income committee
e) 10.6 Political Advocacy Committee
Be amended as presented/as modified

Que les mandats des comités 
a) 10.2 Comité des services se santé et des assurances 
b) 10.3 Comité de la législation
c) 10.4 Comité des candidatures et des élections
d) 10.5 Comité des pensions et du revenue à la retraite
e) 10.6 Comité de mobilisation politique
Que les mandats des comités soient modifiés tels que présentés/modifiés


	Roger

	
E-3
	
That the terms of reference of
a) 10.2 Health services and insurance Committee 
b) 10.3 Legislation Committee
c) 10.4 Nominations and Elections Committee
d) 10.5 Pensions and Retirement Income committee
e) 10.6 Political Advocacy Committee
be reaffirmed as amended. 

Que les mandats des comités 
a) 10.2 Comité des services se santé et des assurances 
b) 10.3 Comité de la législation
c) 10.4 Comité des candidatures et des élections
d) 10.5 Comité des pensions et du revenue à la retraite
e) 10.6 Comité de mobilisation politique
           soient réaffirmés tel que modifiés

	Roger

	
E-4
	
That the role of ACER-CART, in the creation of the Declaration Concerning a National Health Care Strategy for Seniors and its subsequent endorsement sweep, be acknowledged and that approval be given for the use of the name and logo of ACER-CART in further judicious advocacy related to the distribution and publication of the said “declaration”. 

Que le rôle de l’ACER-CART, dans la création de la Déclaration concernant une Stratégie nationale de soins de santé pour les personnes âgées et son balayage d'approbation subséquent, soit reconnu et que l'approbation soit accordée pour l'utilisation du nom et du logo d'ACER-CART lors des revendications judicieuses relatif à la distribution et à la publication de ladite «déclaration».

	JoAnn




	M-1
	
THAT ACER-CART encourage its Members to advocate for seniors’ health care in Canada and in their respective provinces by requesting provincial and federal governments to provide increased funding specific to senior health care, a national formulary drug plan including a prescription drug plan that ensures affordable access to prescribed medicine, and the expansion of home care as well as regulated affordable care homes.

QUE l’ACER-CART encourage ses Membres à plaider en faveur des soins de santé des aînés au Canada et dans leurs provinces respectives en demandant aux gouvernements provinciaux et fédéraux d’accorder un financement accru, un régime national de médicaments, y compris aux soins de santé pour les personnes âgées, un régime de médicaments sur ordonnance qui assure un accès abordable aux médicaments prescrits et l’expansion des soins à domicile ainsi que des maisons de soins abordables et réglementées.

	Brian
Jim

	M-2
	THAT ACER-CART voice its opposition to any policy change by the Government of Canada that would cause payments from its group benefits program being subject to taxation, and that we communicate our position the federal Minister of Finance, to leaders of the federal political parties and encourage Members to do so by communicating with Members of Parliament in their respective provinces.
QUE l’ACER-CART exprime son opposition à tout changement de politique du gouvernement du Canada qui entraînerait l’imposition d’une taxe sur les régimes d’assurances collectives de groupe et que nous communiquons notre position au ministre fédéral des Finances, aux chefs des partis politiques fédéraux et qu’il encourage ses Membres à le faire en communiquant avec les députés dans leurs provinces respectives.

	Brian
Research and Hold




	
M-3
	That ACER/CART oppose Bill C-27 and develop a strategy to effectively communicate that opposition to government.
Que l’ACER-CART s’oppose au Bill C-27 et qu’il développe une stratégie de communiquer effectivement notre opposition au gouvernement.
	Gerry

	M-4
	That ACER/CART develop and share resources that enable Members and  their members become aware of the contents of Bill C-27 and effectively oppose it.
Que l’ACER-CART développe et partage des ressources qui permettraient aux Membres et à leurs membres de prendre connaissance du Bill C-27 et de l’opposer efficacement

	Gerry

	P-1
	
That the ACER-CART 2017 AGM thank : 
a) CTF-FCE for their hospitality and continuing help during the year,
b) Heather Smith, CTF President for addressing our assembly,
c) Cassandra Hallett DaSilva CTF General Secretary for addressing our assembly,
d) Johnson’s Inc. for their continued support,
e) Richard Harrison of Johnson’s Inc. for his presentation,
f) Samantha Perrin for taking care of ACER-CART finances,
g) Lynne Richard for her continued help with ACER-CART business.
h) Adrienne Silnicki, for her presentation

Que l’AGA 2017 d’ACER-CART remercie :
a) CTF-FCE pour son hospitalité et son soutien tout au long de l’année,
b) Heather Smith, pour son dialogue et pour son allocution,
c) Cassandra Hallett DaSilva Secrétaire générale FCE pour son allocution,
d) Johnson Inc. pour son appui continu,
e) Richard Harrison DE Johnson Inc. pour sa présentation,
f) Samantha Perrin pour son appui au niveau des finances de l’ACER-CART,
g) Lynne Richard pour son empressement à s’occuper des affaires de l’ACER-CART.
h) Adrienne Silnicki for her presentation
	Brian
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